

Masterflex SE
Willy-Brandt-Allee 300
45891 Gelsenkirchen

Tel.: (+49) 209 970 77 – 0
Fax: (+49) 209 970 77 – 33

www.masterflex.de
info.masterflex@masterflexgroup.com

REACH - Konformitätserklärung

Sehr geehrte Damen und Herren,

hiermit bestätigen wir Ihnen, dass die von der Masterflex SE eingesetzten Materialien für die von Ihnen derzeit bezogenen Produkte, keine Kandidatenstoffe (engl. Substance of Very High Concern SVHC) enthalten.

Da unsere Produkte somit keine Kandidatenstoffe (SVHC) enthalten, sind wir derzeit auch nicht von einer etwaigen Zulassungspflicht unserer Rohstoffe nach Anhang XIV der REACH-Verordnung betroffen.

Wir überprüfen zudem auch regelmäßig etwaige Beschränkungen für unsere Produkte, die sich aus dem Anhang XVII der REACH-VO (EG) Nr. 1907/2006 ergeben können.

REACH - Declaration of Conformity

Dear Sir or Madam

We hereby confirm that the materials used by Masterflex SE for the products currently purchased from you do not contain any candidate substances (Substance of Very High Concern SVHC).

As our products do not contain any candidate substances (SVHC), we are currently not affected by a possible obligation to authorize our raw materials according to Annex XIV of the REACH Regulation.

We also regularly review any restrictions on our products that may arise from Annex XVII of REACH Regulation (EC) No. 1907/2006.

Gelsenkirchen, 31.01.2024